

No. 15410. Multilateral

CONVENTION ON THE PREVENTION AND PUNISHMENT OF CRIMES AGAINST INTERNATIONALLY PROTECTED PERSONS, INCLUDING DIPLOMATIC AGENTS. NEW YORK, 14 DECEMBER 1973 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1035, I-15410.*]

WITHDRAWAL OF RESERVATION MADE UPON ACCESSION TO PARAGRAPH 1 OF ARTICLE 13*

Lithuania

*Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations:
19 December 2024*

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 19 December 2024

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 15410. Multilatéral

CONVENTION SUR LA PRÉVENTION ET LA RÉPRESSION DES INFRACTIONS CONTRE LES PERSONNES JOUISSANT D'UNE PROTECTION INTERNATIONALE, Y COMPRIS LES AGENTS DIPLOMATIQUES. NEW YORK, 14 DÉCEMBRE 1973 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1035, I-15410.*]

RETRAIT DE RÉSERVE FORMULÉE LORS DE L'ADHÉSION AU PARAGRAPHE 1 DE L'ARTICLE 13*

Lituanie

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 19 décembre 2024

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 19 décembre 2024

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.